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Til skolen 

 

 

Vi viser til tidligere rundskriv med informasjon om rektorforum og årsmøte i IKF. Årsmøtesakene ble 
utsendt 30. september, rundskriv 11-2016. 

På de neste sidene her finner dere programmet for samlingen og sakene som er meldt inn til «åpen 
post». Disse dokumentene vil også ligge i deltakermappene. 

Programmet ligger også på NKF’s nettsted: http://nkf.folkehogskole.no/nkf/aktivitet/rektorforum-og-
arsmote-i-ikf-4/ 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Tor Grønvik         

daglig leder 
tor@ikf.no          

 

Vedlegg: Program, og saker til «åpen post» 

  

 Rundskriv IKF 12-2016 

 Oslo, 28. oktober 2016 

 

Rektorforum 1. – 3. november 2016 - program og saker 
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PROGRAM 

Rektorforum IKF/NKF 2016, Sanner Hotell, Gran 

Tirsdag 1. november 

10.00 Avgang fellestransport fra Gardermoen 

11.00 Ankomst Sanner. Kaffe  

11.30 Åpning, presentasjoner 
Status og siste nytt. 
Konstituering av årsmøtet 

12.30 Lunsj 

13.30 Årsmøte i IKF 

15.30 Kaffepause 

16.00 – 18.00 Årsmøte i IKF forts. 

19.30 Middag 

  

Onsdag 2. november 

08.45 Ord for dagen 

09.00 – 11.00 Åndelig lederskap 
Å lede en virksomhet som ikke bare er verdibasert (det skulle bare mangle!), men 
livssynsbasert. Utfordringer, muligheter, skjær i sjøen for lederen og 
medarbeiderskapet.  
Gunnar Fagerli, instituttprest på Institutt på Institutt for sjelesorg, Modum Bad. 
 

11.00 - 11.30 Kaffepause  

11.30 Åndelig lederskap forts. 

13.00 Lunsj 

14.30 Avrunding og oppsummering om Åndelig lederskap 
Hva tar vi med oss hjem? 

15.30 Kaffepause 

16.00 – 18.00 Rektorforum: Åpen post 
Spørsmål og temaer, foreslått av deltakerne eller på styrets initiativ. 

19.00 Middag 

  

21.30 Ord før natten. Kveldssamling med nattverd i Mariakirken 
 

Torsdag 3. november 

08.45 Ord for dagen 

09.00 Nytt fra Folkehøgskolerådet. Daglig leder Odd Arild Netland 

09.45 Årsmøte i NKFs rektorseksjon  

10.45 Kaffepause – Utsjekking av rommene. 

11.15 Rektorforum: Åpen post 
Spørsmål og temaer, foreslått av deltakerne eller på styrets initiativ 

13.00 Lunsj  

13.45 Avgang fellestransport til Gardermoen. 

 

 



 
 
 

Saker til «åpen post» under rektorforum, Sanner hotell 1.-3. november 2016 

1. Erfaringsdeling om lokale forhandlinger 

Fra Edgar Fredriksen og Kjell Konstali 

På tillitsvalgtkonferansen til NKF og FHF i høst delte Rektor Gunnar Birkeland og tillitsvalgt Eiliv 
Sørhus erfaringer med både vanskeligheter og løsninger knyttet til prosessen med lokal særavtale på 
Folkehøgskolen Sørlandet. Det fungerte så godt at vi ønsker å «speilvende» saken og inviterer 
tillitsvalgt til rektorsamlingen: 

Hei Tor. 
Selv takk for sist,- det opplevdes veldig OK, i grunnen. 
 
Og her ser jeg at mitt ønske oppfylles: Rektorene må være seg sitt ansvar bevisst, de bør også ta seg 
tid til en økt som dette. Så jeg svarer ja. Så får Eiliv (med v!) svare for seg. Han kan i alle fall regne med 
at permisjonssøknad innvilges!  
 
Vi snakkes. 
Beste hilsen Gunnar 
 
Gunnar Birkeland 
Rektor FHS Sørlandet 
www.fhssorlandet.no 
Mob tlf 404 07 717 

 

2.  SD-anlegg – og annen energisparing 
Sven Sæther 

Fra: svensaet@gmail.com [mailto:svensaet@gmail.com] På vegne av Sven Wågen Sæther 
(rektor@borgund.fhs.no) 
Sendt: 28. september 2016 09:30 
Til: Tor Grønvik <tor@ikf.no> 
Emne: saker rektorforum 
 

En sak om engergisparing og tiltak til dette i disse bærekrafttider: 

- Hvilke konkrete erfaringer har skoler med SD anlegg (Sentralt Driftsstyring ..), hvilke løsninger virker som 

forutsatt/ er stabile, lar kostnader seg forsvare, hvor omfattende er SD montert overfor all energibruk ved skolen? 

 

- Ulike varmepumpeløsninger. Hva finnes rundt om? Forsvarer de kostnadene? Er de stabile i drift? 

 

mvh 

 

3.  Oversikt over elevers foresatte / pårørende 
Frå Arnt Ole Grimstad 

Har ei sak som kanskje høyrer til både på informasjonskontoret, i NAVI brukargruppe, på rektormøte eller 
rektorforum. 
Det gjeld informasjon om føresette i høve til beredskap. Her er det veldig ulikt kva søkjar skriv inn i søknaden 
slik som det er i dag, og vi har dei siste åra måtte køyre ei ekstra undersøking med elevane for å få sikker info 
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på føresette/pårørande 1 og 2 som skal kontaktast ved t.d. ulukker. Dette har vi så lagt inn i navi, men der er 
ingen «logisk» plass å skrive det inn slik at du kan ta det ut som ein rapport når du treng ei oversikt. Sidan dette 
er noko som burde vere viktig for alle skular: kunne ein lagt det inn som eit obligatorisk felt i søknaden 
gjennom folkehogskole.no, eller er der andre løysingar som vert brukt av skulane i dag. Det vert nok info og 
spørreskjema i september både på elevane og skulen slik som det er (t.d. elevundersøkinga, valfag++), så det 
hadde vore fint å fått infoen på plass frå starten, sjølv om det medfører at dei må skrive litt meir i søknaden.  
 
Venleg helsing 
Arnt Ole Grimstad 
-rektor- 

 

4. Ansattes mulighet for overnatting på andre folkehøgskoler 
 avklaring etterlyst av styremedlemmer i NKF 

Det har vært en gjensidig avtale mellom de kristne folkehøgskolene at ansatte har kunnet overnatte 
gratis på de andre skolene. Sett fra skolenes side har noe av poenget vært at gjennom en 
gjensidighet her, kan skolene tilby sine ansatte et hyggelig «frynsegode». Men det er mange 
varianter og variabler her: Kun gjennomreise (altså en natt)? Hva forutsetter «gratis»? (kun 
overnatting og eget sengetøy?) At det er drift den aktuelle perioden, og ledige rom? Gjelder dette 
alle skolene? Hva med de som driver vandrerhjem? Osv. 

Det etterlyses altså en avklaring av hva som gjelder. Hvilke erfaringer har skolene med dette? Skal vi 
forsøke å fornye et sett enkle regler/forutsetninger som bekjentgjøres for de ansatte? 

 

5. Pensjonsordning i folkehøgskolen 
 fra Kjell Konstali 
 
Jeg melder inn Pensjonssaken til rektorforum med følgende tekst: 

 

Som dere er kjent med, er det brudd i forhandlingene mellom Virke og Utdanningsforbundet på pensjonsordning. 

Det er innkalt til mekling 17. og 18. november. Utdanningsforbundet kan ikke godta at det i ny avtale åpnes opp 

for andre pensjonsordninger enn SPK. 

 

Jeg tok derfor kontakt med forhandlingssjef Geir Waage Amdal i Virke. Han sier at dette ikke bør være noe 

problem. Virksomheter som ønsker det, kan bare fortsette som før. Mitt spørsmål er da: 

Ønsker vi som arbeidsgivere at det i Utdanningsoverenskomsten åpnes opp for andre pensjonsordninger enn 

SPK ? 

 

Dette ønsker jeg å diskutere med rektorene. Jeg vil i møtet også legge fram et forslag til resolusjon som kan 

sendes Virke. 

 

Kjell Konstali 

 

Kjell Konstali, rektor 

kjell@solborg.fhs.no 
adr. Tjensvollveien 44 
4021 Stavanger 
Norway 
mobil +47 905 21 407 
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6. Klager på folkehøgskolene 
 foreslått av sekretariatet 

Fra tid til annen kommer det klager på folkehøgskoler til litt forskjellige av de mulige adressatene i 
Folkehøgskolekontoret. Vi vil dele noen erfaringer med dette, og gjøre rede for de prosedyrene vi har 
avtalt for de situasjonene. 

Andre ganger klages det direkte til folkehøgskolene, først og fremst fra elever og foreldre/foresatte. 
Her kan skolene ha erfaringer å dele med hverandre. Opplevelsen av hvordan klager blir mottatt er 
også ett av temaene i Epsi-undersøkelsene. De blir tatt fram igjen her for å belyse temaet. 

 

7. Eventuelt 

Hvis tiden tillater det, kan det også lanseres temaer i løpet av samlingen. 

 


